
1 
 

Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK  
Datum: 1. dubna 2014 od 16:00 
Místo: Hollar, místnost č. 212 
 
 
Přítomni: 
Za pedagogickou komoru: RNDr. Michal Červinka, Ph.D.; Ing. Monika Hollmannová; prof. 
PhDr. Hynek Jeřábek CSc.; PhDr. Denisa Kasl Kollmannová, Ph.D.; Ing. Ivo Koubek; PhDr. 
Ladislav Krištoufek, Ph.D.; PhDr. Jiří Kukačka; PhDr. Vít Střítecký, M.Phil., Ph.D.; PhDr. 
Alice Tejkalová, Ph.D.; Mgr. Tomáš Weiss, Ph.D. 
Za studentskou komoru: Miroslav Čermák; Ondřej Dočkal; Vojtěch Hodboď; Jakub 
Losenický; Bc. Josef Málek; Adam Nedvěd; Bc. Václav Pláteník, Ph.D.; Bc. Tereza 
Svobodová 
 
Omluveni: Bc. Ema Šťastná 
 
Neomluveni: Ryan Dutton 
 
Hosté: děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.; proděkanka pro doktorské studium a 
další formy vzdělávání PhDr. Natálie Švarcová Ph.D.; proděkan pro studijní záležitosti PhDr. 
Ing. Petr Soukup; proděkanka pro zahraniční styky PhDr. Kateřina Králová, Ph.D.; proděkan 
pro vědu a rozvoj doc. PhDr. Michal Kubát, Ph.D.; proděkan pro rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš 
Karásek, Ph.D.; proděkan pro vnější vztahy doc. MgA. Filip Láb, Ph.D.; tajemník Ing. 
Jindřich Kolek, MBA; PhDr. Vilém Novotný, Ph.D., zástupce odborů; Terezie Říhová, 
redaktorka Sociálu. 

 
 

1. Zahájení a informace o činnosti předsednictva AS FSV UK 
 
T. Weiss zahájil jednání AS FSV UK a přivítal hosty. Informoval o činnosti předsednictva od 
posledního zasedání AS FSV UK. 
 
Usnesení 1: AS FSV UK bere na vědomí informace o činnosti předsednictva za uplynulé  
období.  
Schváleno tichým souhlasem 
 
2. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 
 
Vynechání bodu č. 6 programu „Změna volebního a jednacího řádu AS FSV UK“. Do bodu 
„Různé“ byly zařazeny následující body: studentské peníze, nový e-mailový klient, rezignace 
kvestora UK. 
 
Usnesení 2: AS FSV UK schvaluje změněný program zasedání 1. 4. 2014. 
Pro: Weiss, Hollmannová, Jeřábek, Koubek, Krištoufek, Tejkalová, Kasl Kollmannová, 
Červinka, Střítecký, Kukačka, Málek, Čermák, Hodboď, Svobodová, Pláteník, Dočkal, 
Nedvěd, Losenický 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Dutton, Šťastná 
Schváleno 
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Usnesení 3: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 4. 3. 2014. 
Pro: Weiss, Hollmannová, Jeřábek, Koubek, Krištoufek, Tejkalová, Kasl Kollmannová, 
Červinka, Kukačka, Málek, Čermák, Hodboď, Svobodová, Pláteník, Dočkal, Nedvěd, 
Losenický 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Střítecký 
Nepřítomni: Dutton, Šťastná 
Schváleno 
 
3. Informace z komisí AS FSV UK 
 
Ekonomická komise se sešla a jednala o rozpočtu FSV UK a přidružených tématech.  
 
Studentská komise jednala o ADZ a možnosti nových účelových stipendií za propagaci 
fakulty a šíření dobrého jména fakulty. 
 
Komise pro PR a zahraniční vztahy se sešla a vzala na vědomí aktualizaci dlouhodobého 
záměru UK. Vznesla dotaz, proč nebyly zahrnuty další projekty FSV, které získávají podporu 
z AS, a dále dotaz, proč nejsou popsány další strategické cíle FSV. Zabývala se dále tématy 
nových insignií, komunikace a aktivním nastolováním vlastních témat v médiích. 
 
Legislativní komise se nesešla. 
 
Sociální komise se nesešla. 
 
4. Návrh rozpočtu Fakulty sociálních věd Univerzity Karlovy v Praze na rok 2014 
 
Rozpočet představil děkan Končelík. Dále se vyjádřila předsedkyně ekonomické komise M. 
Hollmannová. 
 
Usnesení 4: AS FSV UK schvaluje Návrh rozpočtu FSV UK na rok 2014 a Návrh na 
rozdělení finančních prostředků FSV UK na rok 2014. 
Pro: Hollmannová, Koubek, Krištoufek, Tejkalová, Kasl Kollmannová, Červinka, Střítecký, 
Kukačka, Málek, Čermák, Hodboď, Svobodová, Dočkal, Nedvěd, Losenický 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Jeřábek 
Nepřítomni: Dutton, Šťastná, Pláteník, Weiss 
Schváleno 
 
5. Aktualizace dlouhodobého záměru FSV UK 
 
Usnesení 5: AS FSV UK schvaluje Aktualizace dlouhodobého záměru FSV UK pro rok 
2014. 
Pro: Hollmannová, Koubek, Krištoufek, Tejkalová, Kasl Kollmannová, Červinka, Kukačka, 
Málek, Čermák, Hodboď, Svobodová, Dočkal, Nedvěd, Losenický 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Dutton, Šťastná, Pláteník, Weiss, Jeřábek, Střítecký 
Schváleno 
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6. Vnější vztahy a prezentace FSV UK 
 
Dotazy vznesené komisí pro PR a zahraniční vztahy zodpověděl proděkan Láb. 
 
Bod 6 byl po diskuzi uzavřen bez odhlasovaného ustanovení. 
 
7. Různé 

 
a) studentské peníze 

 
O čerpání z fondu studentských peněz informoval M. Čermák. Seznam projektů, které získaly 
prostředky, je přílohou tohoto zápisu. Proběhla diskuse o vhodnosti stanovení rámcových 
požadavků na žádosti o příspěvek studentských peněz a jejich zveřejnění. 
 
Usnesení 6: AS FSV UK bere na vědomí informace o čerpání studentských peněz. 
Pro: Hollmannová, Koubek, Krištoufek, Tejkalová, Kasl Kollmannová, Červinka, Střítecký, 
Kukačka, Málek, Čermák, Hodboď, Svobodová, Dočkal, Nedvěd, Losenický 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Dutton, Šťastná, Pláteník, Weiss, Jeřábek 
Schváleno 
 

b) nový e-mailový klient 
 
O prezentaci nabídek e-mailového klienta, který by měl poskytnout e-mailové adresy 
@fsv.cuni.cz všem studentům, informoval Jiří Kukačka a proděkan Karásek. 
 
Usnesení 7: AS FSV UK bere na vědomí informace o nových e-mailových klientech. 
Schváleno tichým souhlasem 
 
 c) rezignace kvestora 
 
O rezignaci kvestora UK informoval děkan Končelík. 
 
Usnesení 8: AS FSV UK bere na vědomí informaci o rezignaci kvestora. 
Schváleno tichým souhlasem 
 
 d) evaluace kurzů 
 
Proděkan Soukup informoval o tom, že evaluace kurzů za LS 2013/2014 proběhne ještě v 
papírové podobě. 
 
Usnesení 9: AS FSV UK bere na vědomí informaci o hodnocení kurzů. 
Schváleno tichým souhlasem 
 
M. Hollmannová ukončila jednání AS FSV UK a poděkovala všem přítomným hostům. 
 

Mgr. Tomáš Weiss, Ph.D. 
Zapsala: Bc. Tereza Svobodová, B.A. 
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Příloha: Zpráva o přidělení prostředků z fondu Studentských peněz 
 
Na zasedání studentské komory AS FSV UK konaném dne 1. 4. 2014 byly představeny 4 
studentské projekty. 
 
Prostředky byly přiděleny 3 projektům v celkové výši 15 000,- 
 
Seznam podpořených projektů: 
 
Oživme Hollar! 
Přestavba garáží v objektu Hollaru je po roce a půl snažení nyní v plném proudu, avšak její 
původní rozpočet se navyšuje a některé položky pro dovybavení interiéru již není možné 
zaplatit z rozpočtu vyhrazeného na samotnou přestavbu. Vedení školy nám tedy doporučilo 
požádat o poněkud vyšší příspěvek ze studentských peněz. Přestavba garáže bude podle plánu 
dokončena cca v dubnu letošního roku a poté bude k dispozici všem studentům FSV UK 
všech oborů, kteří mají přednášky na Hollaru, nebo navštěvují zdejší knihovnu, stejně jako 
široké veřejnosti při občasných kulturně-vzdělávacích akcích.  
Přiděleno: 10 000,- 
 
BadIES  
6. 4. 2014 E-klub, spolek studentů při IES FSV UK, uspořádá v areálu Hamr Sport Braník 
turnaj v badmintonu. Univerzita Karlova postrádá dobře dostupné sportoviště a navíc tělesná 
výchova pro studenty Fakulty sociálních věd není povinná. Rádi bychom proto studentům 
Institutu ekonomických poskytli lépe dostupné sportovní vyžití a vzbudili v nich zájem 
sportovat. 
Přiděleno: 2 500,- 
 
Beachvolejbalový sportovní turnaj pořádaný E-Klubem 
Jedná se o první ročník sportovního turnaje v plážovém volejbale určený pro všechny 
studenty, absolventy i vyučující Institutu ekonomických studií. Hlavním cílem projektu je 
sportovní vyžití a stmelení kolektivu. Turnaje se zúčastní studenti napříč ročníky IES, díky 
tomu se zde mohou navzájem seznámit studenti, kteří se v akademickém prostředí nesetkají. 
Účastníci budou mít na výběr mezi dvěma typy her: 2x2 nebo 3x3. Turnaj dvojic bude určený 
pro zkušenější hráče, turnaj trojic i pro úplné začátečníky.  
Přiděleno: 2 500,- 
 
Sociální a kulturní zasazení politiky: Západní a východní perspektivy výzvy k trvalé 
demokracii 
Společná konference pro doktorandy s účastníky z České republiky, Německa a Rakouska 
navazuje na předchozí setkání uskutečněná v Praze roku 2012 a v Berlíně roku 2013. Jejím 
cílem je především zvyšování pracovní kvalifikace mladých vědců, ale také jejich 
propojování a navazování spolupráce s institucemi, které se na projektu podílejí. Výše 
uvedení studenti se hodlají konference zúčastnit z vlastní iniciativy, z tohoto důvodu se 
rozhodli požádat o podporu Akademický senát FSV UK. 
Přiděleno: NIC 
 
 
Zapsal: Miroslav Čermák 
 


